
Referat  
 

Vejlauget Haabets Alle m.fl. 
afholdt generalforsamling onsdag, den 28. oktober 2020 kl. 2000, Haabets Alle 52, 2700 Brønshøj. 
Grundet COVID-19 blev generalforsamlingen gennemført til dels ved fysisk fremmøde, samt 
videolink/Teams. 
Der var 3 fremmødte på Teams, / telefonforbindelse og 6 personer  
 
Dagsorden: 

1. valg af dirigent. Svend Erik KA4 valgt med akklamation.  

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt som vedtægterne foreskriver, 
ligesom han konstaterede, at der forelå fuldmagter fra HA 41, HA 56, st, HA 56, 1.  HA 38, 
1., SVGV 3, SVGV 9 samt KA 7. Generalforsamlingen var lovligt indvarslet og dirigenten 
godkendte at forsamlingen var beslutningsdygtig. 

2. Valg af referent: Jan Erik Hansen SVGV5. 
3. Bestyrelsens beretning: 

a. Vejen v/Jan HA54, der har været diverse reparationer af vejbelægningen og 
fortovsopretning omkring vejtræerne på Haabets Alle, ligesom nogle vejtræer er 
beskåret  

b. Grundejeren v/Birgitte M HA38, 1.: Intet nyt, da der ikke har været afholdt møder 
p.g.a. Covid 19. 

c. Sociale arrangementer v/Jesper HA50: Fastelavnsfesten blev afholdt, hos Stine T, 
KA11. der var 2 fremmødte familier med børn. Sommerfesten, som skulle oprindelig 
have været den planlagte jubilæumsfest. I stedet blev sommerfesten afholdt med 
iagttagelse af de på daværende tidspunkts COVID-19 anbefalinger.  Den sædvanlige 
hoppeborg blev udeladt og der blev holdt behørig afstand mellem de opstillede 
borde. I år viste vejret sig fra den gode side og der var stort fremmøde - heriblandt 
mange nye tilflyttere - Der var om eftermiddagen leg med fremmødte børn, der 
blev beværtet medpopkorn, slots-ice. Der var fadøl til de voksne. God stemning og 
hygge til ud på natten.  

4. Fremlæggelse af regnskab v/Michael HA65: Regnskabsåret viste et underskud der blandt 
andet skyldtes at der var to regninger for reparation af vej, hvor den ene reelt hørte til 
regnskabet for året forinden. Endvidere var der ikke fulgt op på restancer, hvilket der bliver 
taget hånd om. Foreningens revisor Povl Milthers oplyste at han efter sin gennemgang af 
regnskabet med tilhørende bilag fandt regnskabet i orden. Forsamlingen godkendte 
enstemmigt regnskabet.  

5. Fremlæggelse af budget v/Michael HA65: Budgettet for 2020/2021 viste et mindre men 
ikke alarmerende underskud. Bestyrelsen fremsatte et ændringsforslag om at afsætte kr. 
20.000 til maling af slidte vejbump.   Forslaget til det ændrede budget blev godkendt 
enstemmigt af forsamlingen. 

6. Bestyrelsens forslag til aktivitets plan: 
a. Afholdelse af fastelavnsfest: Arrangør Jesper og Stine fik fuldmagt til at arrangere på 



alternativ dato og ikke lægge sig fast på søndag, den 14. februar 2021. 
b. Afholdelse af vejfest. planlagt til lørdag, den 14. august 2021 

7. Fastsættelse af kontingent. 
a .Bestyrelsen foreslår uændret ordinært kontingent kr. 900/1800 jf. dog b. Forslaget 
vedtaget enstemmigt af forsamlingen 
b.  Bestyrelsen foreslår at kontingentet fastsættes til kr. 300 for de medlemmer der efter   
kommunens påbud og efterfølgende istandsættelse af vejen i foråret 2018 ikke i øjeblikket 
har et vejstykke, som kræver vedligeholdelse af Vejlauget. Det drejer sig om Svend Gønges 
Vej 3-19 og 4-12, samt Karlstads Alle 7-11. Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

8. Indkomne forslag: Der var ingen indkomne forslag 
9. valg af Bestyrelse: på valg var 

a. Michael HA65 - genvalgt 
b. Birgitte M, HA 38, 1. - genvalgt 
c. Birgitte F, HA 52  - genvalgt 

10. Valg af Suppleant: 
a. Stine T, KA 11 . genvalgt 

11. Valg af revisor: 
a. Povl Milthers - genvalgt 

12.  Eventuelt: Jan Erik Hansen SVGV5 havde en opfordring til medlemmerne til at holde vej og 
kantsten fri for ukrudt, da dette er med til at give sprækker i vejens belægning og dermed 
påføre yderligere omkostninger for Vejlaugets medlemmer. Endvidere en opfordring til at 
renholde vej, fortov og rendesten fri for nedfaldne blade og grus - mest af alt af hensyn til 
risikoen for at afløbsriste tilstoppes, da vi må vise hensyn til de ”lavere beliggende” 
grundejere, som bliver ramt af unødig megen regnvand med unødvendige vandskader til 
følge. Vand har det med at løbe nedad. (vi bor jo næsten alle på Københavns højeste 
punkt) 

Generalforsamlingen sluttede kl. 2035. 
 
 
 
Dirigent: Svend Erik Bangsrud 
 
 
 
 
Referent: Jan Erik Hansen 
 
 
     
 


